



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No:
No.: 8

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

JANUARY 29, 1981
LE 29 JANVIER 1981

VISIT OF THE MINISTER OF FOREIGN AFFAIRS OF VENEZUELA, DR. JOSÉ ALBERTO ZAMBRANO VELASCO

The Secretary of State for External Affairs, Dr. Mark MacGuigan, announced today that the Minister of Foreign Affairs of Venezuela, Dr. José Alberto Zambrano Velasco, will make an official visit to Canada on February 5 and 6, 1981. This visit will take place within the framework of the government's policy of seeking to intensify the good relations between Canada and Venezuela. The last visit at the ministerial level took place in January 1979, when the then Minister of Energy, Mines and Resources, Mr. Alastair Gillespie, visited Venezuela.

* * *

VISITE DU MINISTRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU VENEZUELA, M. JOSÉ ALBERTO ZAMBRANO VELASCO

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Mark MacGuigan, annonce aujourd'hui que M. José Alberto Zambrano Velasco, ministre des Affaires étrangères du Venezuela, viendra en visite officielle au Canada les 5 et 6 février prochain. Cette visite s'inscrit dans le cadre d'une politique gouvernementale visant à intensifier les bonnes relations entre le Canada et le Venezuela. La dernière visite au niveau des ministres remonte à janvier 1979, alors que le ministre de l'Énergie des Mines et des Ressources de l'époque, M. Alastair Gillespie, se rendait en visite au Venezuela.